
 

Skolebestyrelsen Engelsborgskolen 

Torsdag d. 1. februar 2024 klokken 17.00 – 19.30 

Lokale: Personalerum, administrationsbygningen 2. sal 

Mødeleder: John 

Referent: Morten Jensen 

Forplejning: Smørrebrød 

Deltagere: Morten Hornbæk, Tina Svendsen, John Poulsen, Kristina Rye Løndsmann, Lars Esben Brammer 

Boldt, Louise Normand Jespersen, Elena Hove-Aggerhold, Bettina Kallenbach, Martin Steno, Morten Jensen, 

Birthe Pedersen, Albert Groth, Gustav Sørensen, Luca Bak, Sarah Beckwith 

Afbud: Søren Langkilde, 

 

1. Meddelelser  

Formand: 

 

Ledelse: 

 

Elever: 

 

Medarbejderrepræsentanter: 

 

Andre meddelelser:  

 

 

Kl. 17.00 – 17.30 

30. min. 

v. John 

 

• Ansættelse 

• Sygefravær 

• Klub – juniorklub prioritering 

• Økonomi 2024 

• Klassedannelse 

 

Formand: Ingen meddelelser 

 

Ledelse: info om basishold, pr. 1.august skal vi have 2 basishold. 

 

Klassedannelse 

Vi skal have 3 0. klasser med 24 børn i hver. 

 

Vi har ansat en matematiklærer til 3. årgang  

Oliver er startet og det har været en god opstart. 

 



Der er fokus på sygefravær i ltk og normtallet er 13 dage, vi er 

over og skal udarbejde handleplaner da vi som skole ligger over 

normtallet. 

 

Sas:  

For at fastholde børnene i fritidstilbuddet bliver det muligt at 

starte i JK fra 1. marts. 

JK er fra 7 klasse. 

 

Økonomi 2024 

Vi er hårdt spændt for i 2024, det er konsekvensen af den 

politiske beslutning om omlægning af velkomstklasser til 

modtagehold, samt en politisk beslutning om ændring af 

Engelsborgskolens skoledistrikt så en del overgår til 

Lindegårdsskolen – dette betyder en børnehaveklasse mindre for 

det kommende skoleår, hvilket betyder 3 børnehaveklasser i 

skoleåret 2024/2025. Derudover er der besluttet en 

rammebesparelse for alle skoler som pt. Er ukendt men ligger 

omkring 350.000 kroner. Samlet set kommer de politiske 

beslutninger til at betyde en besparelse på et estimat omkring 

3.000.000 kroner. 

Der er overført mest mulig økonomi (2 %) fra sidste år for herved 

at konsolidere økonomien bedst muligt – men de politiske 

beslutninger får en stor indflydelse på skolens budget for 2024. 

 

Elever: 

Der har været udvalg. 

toiletter har været på dagsordenen. Blandt andet kønsopdeling. 

Derudover har der været trivsel og adfærd på dagsordenen. 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt 

3. Godkendelse af referat fra 

sidste møde 

 

Fra mødet i december er der fejl i deltagerlisten. 

Vi tilretter deltagerlisten. 

Ellers godkendt 



4. Revideret 

kapacitetsudvidelses proces 

Engelsborgskolen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kl. 17.30 – 18.30 

60. min. 

Drøftelse og orientering v. CAE 

Anita Alling – Dam (projektleder) og Lisbeth Røgin (center chef 

areal og ejendomme) deltog og fortalte om afsæt og proces for 

den reviderede plan for kapacitetsudvidelse på Engelsborgskolen.  

Bilag er fremsendt på aula kort tid forud for mødet 

Forkortelser: 

CAE: center for areal og ejendomme 

SKB: Skolebestyrelse 

LED: Ledelse 

MED: Medarbejderrepræsentant. 

Ved mødets start blev der gjort klart, at bestyrelsen var utilfredse 

med, at mødet havde været aflyst i både december og januar 

med kort varsel, og på trods af dette, var forberedelsesmaterialet 

ikke modtaget rettidigt.  

Derfor var der ikke reel mulighed for forberedelse til dette møde, 

og feedback var derfor ikke reelt muligt til præsentationen. 

Status på projektet er, at skolen udbygges til 4 spor i stedet for 5 

spor. 

Etape 2 er fjernet og etape 1 er udvidet. 

Der er kun permanente løsninger. 

Bygning z er blevet en stor permanent bygning, der er optioner 

på inventar i basislokaler og gruppearealer. 

Den umiddelbare præsentation viste, at der er mange gode ideer 

i det nye oplæg på skolebyggeriet. Der er dog også nogle 

åbenlyse mangler – eksempelvis:  

• Indskolingen er ikke tænkt ind i projektet længere, og 

denne har ikke været vedligeholdt i snart 8 år. 

• Der er ingen legepladser eller rekreative udendørs arealer 

tænkt ind i projektet 

Der er ingen kapacitetsudvidelse til idræt, da badmintonhallen 

består. 

• Den gamle børnetandpleje ryddes ikke, så arealerne kan 

bruges 

• Der mangler elevator til den gamle udskolingsbygning.  



Det blev aftalt, at der afholdes endnu et møde med 

projektgruppen i slutningen af februar, som forberedelse til et 

høringssvar.  

5. Princip for skolerejser 

 

Kl. 18.30 – 18.50 

Beslutning 

v. John 

Princippet blev fremsendt kort tid inden mødet, men da alle 

parter har haft mulighed for at arbejde med en version, som er 

tæt på den endelige blev dette bredt formulerede princip 

vedtaget.  

Princippet skal nu indarbejdes på skolen og der skal etableres en 

fond.  

6. Princip for klassedannelse 

 

 

 

Kl. 18.50 – 19.20 

30. min. 

Drøftelse v. John og Bettina 

Engelsborgskolen har et ønske om, at genbesøge det nuværende 

princip for klassedannelser, hvorfor dette dialogpunkt var på 

dagsordenen.  

Som inputsgiver deltog Tasja Jensen, der er afdelingsleder for 

ressourcecentret ift. faglige og pædagogiske perspektiver set ud 

fra et lærings og trivselsperspektiv,  for at give input til den 

kommende projekt.  

Der var opbakning fra skolebestyrelsen til, at princippet 

genbesøges, men det skal være en grundig analyse før der kan 

vedtages en eventuel ændring til det nuværende princip.  

Der var gode input fra både lærernes side, elevernes side og 

forældrerepræsentanternes side. Alle ønsker at være involveret i 

den kommende proces.  

7. Formidling 

Kl. 19.20 – 19.25 

5. min 

Beslutning v. John 

Der skrives høringssvar til kapacitetsudvidelsen.  

8. Eventuelt 

Kl. 19.25 – 19.30 

5. min v. John 

Der er ingen punkter under evt. 

9. Kommende punkter • Nye principper ift Klub Baune 

• Nyt princip ift. SFO’ens virksomhed. 

• Skoleombygningen 

 


